
Ordførers møtereferat – Nordkapp kommune 

 

Tittel: Fefo – Nordkapplatået festekontrakter 

Tid og sted: 21.10.2019 kl 13:00, Honningsvåg, Rådhuset. 

Innkalling: Fefos direktør ba fredag 18.10.2019 om et møte med den 
nye ordføreren så raskt som mulig, og det ble avtalt å 
møtes mandag kl 13:00 

Formål: Dialog, klargjøring av synspunkter og mål med 
områderegulering Nordkapphalvøya, særskilt vedrørende 
Nordkapplatået og nye festeavtaler 

Til stede: Fefo: Direktør Jan Olli, leder for grunn og rettigheter 
Sverre Pavel og advokat Håvard Aagesen, styreleder 
Bente Haug 
Nordkapp kommune: Ordfører Jan Olsen, varaordfører 
Tor H. Mikkola, rådmann Raymond Robertsen 

 

 

Sak/tema  Oppfølging - frist Ansvarlig 

FeFo – 
orientering 

Bekreftet forhandlinger med Rica om nye 
festekontrakter og at de mente seg forpliktet til å 
inngå avtale i år.  
Det ble uttrykt at FeFo mener seg også forpliktet til 
gitte areal beskrevet i korrespondanse fra 1993 og 
2000. 
 

  

NK - 
orientering 

Formålet med bygge- og deleforbudet ble forklart. 
Det ble uttrykt at kommunen forventet at Fefo 
holder seg til det som tidligere er sagt, at nye 
festekontrakter ikke vil bli avtalt før ny en gyldig 
reguleringsplan foreligger. 

 

  

Fond Direktør Olli spurte direkte om kommunen ville 
eller ikke vil ha «fondet».  
Det ble svart at fond er vel og bra, men at det ikke 
kan forplikte kommunen i en planprosess eller på 
andre måter. Dessuten ble det påpekt at fondet er 
et initiativ fra Fefo og at ordfører ikke kjenner til 
hva det eventuelt vil innebære. 
Det ble fra ordfører uttrykt stor usikkerhet om 
hvordan et slikt fond kan etableres uten at 
kommunen pålegges forventninger om motytelser 
eller gitte resultat av reguleringsarbeidet. 

  

    

 Møtet hevet ca 15:00   

    

 


